
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 20. april 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

L 183
Forslag til lov om ændring af boafgiftsloven og forskellige andre love. (Ned-
sættelse af bo- og gaveafgiften ved generationsskifte af erhvervsvirksomhe-
der og genoptagelse af skatteansættelsen for værdipapirer m.v.).
Af skatteministeren (Karsten Lauritzen)

Samrådsspørgsmål A
Mener ministeren, at det er rimeligt, at politikken bliver udformet fordi en sam-
menslutning af de rigeste familieejede virksomheder lægger et massivt pres
for at få en milliardrabat, sådan som ministeren selv indrømmer det i artiklen
”Danmarks største familieejede virksomheder gik sammen om en massiv lob-
byindsats. Nu sænkes arveafgiften for milliarder” bragt i Politiken 11. april
2017?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF).

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand
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